

### 書院聚會

講題：漫談氣候變遷

College Assembly 17/10/2011

Topic: *The Science of Climate Change*



美國普林斯頓大學地球物理流體動力學實驗室劉雅章教授(左)在書院副院長兼輔導長王香生教授(右)主持的答問環節中與同學分享他對氣候變遷的看法。

Professor Gabriel Lau of the Geophysical Fluid Dynamics Laboratory of Princeton University (left) shared his views on climate change with the students in the Q&A Session hosted by Professor Stephen H S Wong, Associate College Head and Dean of Students (right).



聯合書院校友會永遠榮譽會長張煊昌博士(中)致送紀念品予連續服務學長計劃五年的學長。

Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of the United College Alumni Association (centre), presented souvenirs to mentors who have served the Mentorship Programme for five consecutive years.

### 書院聚會

講題：聯合書院五十五周年：從筭路藍縷到氣象萬千

College Assembly 19/10/2011

Topic: *United College 55th Anniversary: From Adversity to Prosperity*



聯合書院 1957 年第一屆畢業校友何萬森校董以講題「聯合書院五十五周年：從筭路藍縷到氣象萬千」為聯合書院聚會演講。

Mr Ho Man-sum, College Trustee and alumnus of 1957 graduate class of United College, delivered a talk on "United College 55th Anniversary: From Adversity to Prosperity" at College Assembly.

### 2011-2012 年度聯合書院岑才生學長計劃迎新晚會

Inauguration Dinner for the United College Shum Choi Sang Mentorship Programme 2011-2012 26/10/2011



聯合書院校董會主席暨學長計劃贊助人岑才生先生(中)與聯合書院校友會永遠榮譽會長張煊昌博士(左)及聯合書院校友會會長兼學長計劃統籌委員會召集人殷巧兒女士(右)主持祝酒儀式。

Mr Shum Choi-sang, Chairman of the United College Board of Trustees and donor of the Mentorship Programme (centre), Dr Thomas H C Cheung, Permanent Emeritus President of the United College Alumni Association (left) and Ms Lina H Y Yan, President of the United College Alumni Association (right), raised glasses in a toast.

聯合書院校董會主席岑才生先生(中)致送水晶紀念座予連續服務學長計劃十年的學長，由院長馮國培教授陪同(左三)。

Mr Shum Choi-sang, Chairman of the United College Board of Trustees (centre), presented souvenirs to mentors who have served the Mentorship Programme for ten consecutive years, accompanied by Professor Fung Kwok-pui, College Head (3<sup>rd</sup> left).



本屆學長及學員與嘉賓大合照。

Group photo of guests, mentors and mentees.